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Nytt system for tilgangsstyring i NAV. NAV har anskaffet et nytt system for tilgangsstyring. Det 

har vært et krevende arbeid å sikre et system som svarer til behovene i en så kompleks 

organisasjon som NAV. Etaten har mange fagsystemer med ulike personopplysninger som må 

kategoriseres og deles inn for å kunne gi ulike tilganger. De ulike tilganger må også kunne se 

opp mot hverandre mellom de ulike systemene. Da dette ble forsøkt sist gang, så startet et 

arbeid med å anskaffe systemet i 2016, før leverandøren ga opp i 2020. Det nye systemet er 

nå installert og rulles gradvis ut framover. Man starter med de 55 datasystemene som var en 

del av Datatilsynets tilsyn. NTL NAV mener det nye systemet er sårt tiltrengt og tror det kan 

legge til rette for bedre kontroll og bedre rutiner på området.  

 

Utvikling av organisasjonen (det grønne sporet) - Samhandlingsgrep AAP og uføretrygd. 

Arbeidstakerorganisasjonene og arbeidsgiver er enige om at det skal gjennomføres noen ikke-

organisatoriske grep for å utvikle etaten. Du kan lese mer om disse i referatet fra drøftingene i 

årets første MBA, men et av grepene handler om samhandling på AAP og uføretrygd. Det settes 

nå ned et prosjekt med målsetning om å legge til rette for mer og bedre samhandling mellom 

veiledere på NAV-kontor og saksbehandlere på NAY. NTL NAV er positive til at målsetningen er 

tydelig på at dette ikke er noe som skal skje på ledernivå. Vi mener det er bra at noen 

saksbehandlere på NAY er tatt med inn i prosjektet, og anførte at vi mener det er behov for å 

trekke inn veiledere fra NAV-kontor også. Arbeidsgiver svarte opp at det skal gjøres.  

 

Status for prosjekt 4 (P4). Arbeidsgiver informerte om at det er dialog med departementet i 

forbindelse med tildeling av ekstra midler knyttet til P4. Det er ikke snakk om en 

tilleggsbevilgning, men midler som lå inne i de opprinnelige planene som en 

usikkerhetsavsetning. Uavhengig av om midlene kommer på plass så vil utviklingen i prosjekt 4 

kunne få konsekvenser for NAV sitt driftsbudsjett på sikt, men arbeidsgiver kunne ikke si noe 

om omfanget. Som tidligere nevnt er det noe forsinkelser på løsningene på AAP og dagpenger, 

men man har kommet et godt stykke videre i utviklingen. Det vil kunne bli gode verktøy, men 

det framstår usikkert om det vil medføre store innsparinger.  
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